
 

 

Referat fra møte 04.07.2019 

Sted: La Perla Årnes 

Tidspunkt: 18.30-20.30 (21.45) 

Fremmøtte: Charles, Ole Andreas, Lisa, Kesorn, Sonja, Arnfinn, Tom 

 

Saker gjennomgått: 

1. Podkast på Nesinfo: 1000-1500 kroner  

Tom er i gang og lager lydfiler på Haga med syklist om tema sykkelstier 

Tom samarbeider med Inger om helse (på Opaker, eller var det Fenstad?) 

Prøve å møte velleder på Seterstøa om tog? 

2. Charles orienterer om forrige kommunestyremøte. 

Kommunenavn «Årnes» ikke strategisk for Neskollen. Venstre eneste parti som 

stemte mot dette navnet. Stemte for Raumnes og Elvenes.   

Viken? Hvordan forholde oss til AP/Sp som har dette som hovedsaker? 

Fravær: 9/13 sykemeldt på sjukehjemmet? Det er mellomlederne som er 

problemet? Kan kommunestyret gjøre noe? 

3. Annonsering i Raumnes: 10-15 tusen kroner:  

Enstemmig NEI – bruk penger på facebook.  

 

4. Eventuelt: 

a. Sonja, Arnfinn, Tom og Ole møtes tirsdag kl 12. på Fjuk for å filme innlegg om 

folkehelse og universell utforming. Kanskje også   personlige innlegg om 

hvorfor stemme på dem og Nes Venstre.  

b. Invitere fylkestopper til møte og dørbank. 

c. Solveig Schytz om mer lokalt preg på Vikens side? 

d. Leser av Nesinfo: dunk til glass og metall som politisk miljøsak? 

 



 

 

5. Politireformen – bør vi gå ut mot utviklinga/HV/regjering? 

Ole sender revidert skriv med kopi til Raumnes og Nesinfo.   

 

Mail til Lisa, 8. plass:  

lisa4_93@yahoo.com 

 


